
Elumaja ja barakk ei sobi koolimajaks
Eelmisel reedel, 15. novemb

ril külastasid Kloogat ülemnõu
kogu saadik Klavdija Sergij 
ja hariduskoondise juhataja 
Enn Kasemaa. Kutsujaks oli 
klubi «Sanctus», kelle liikmed 
soovivad taastada eestlaste elu
aset Kloogal. Ühena vajalikest 
ettevõtmistest tahavad nad 
Kloogal avada eestikeelset 
kooli. Et sellest kooli avami
sest on «HE»-s ka varem juttu 
olnud, siis piirdugem vaid lü
hikommentaariga Enn Kase
maa pilgu läbi.

Keila küla volikogu oma 8. 
novembri istungil oli arvamu
sel, et kahte kooli ühel õppe

aastal ei jõuta avada. Nimelt 
plaanitakse järgmise aasta esi
mesest septembrist taastada 
algkool ka Lohusalus. Korral
dav toimkond oli Klooga koo
li asukohaks pakkunud üht 
baraki tüüpi elamut ning peat
selt valmivat elumaja. Enn 
Kasemaa arvates ei sobi kumb
ki mainitutest koolihooneks. 
Välja pakuti ka endise kooli
maja ruumid, mis kuuluvad 
hetkel Tallinna Lõuna rajooni 
spordikoolile, kuid sporti pole 
seal juba mitu aastat tehtud. 
Maja asub raudteejaamast um
bes pooleteise kilomeetri kau
gusel ja suudab mahutada

kõik lapsed, kes Kloogal kooli- 
ikka on jõudnud. Neid tuleb 
nelja klassi peale umbes üks
teist, lisaks veel ümberkaud
sete külade lapsed, kes praegu 
samuti rongiga Keilasse kooli 
sõidavad.

Sellega peaks kauakestnud 
tüli (kui see üldse oligi tüli) 
lõppenud olema. Külanõuko
gule jääb kohustus vana koo
limaja endale tagasi taotleda 
ja siis on täiesti reaalne, et 
järgmise aasta esimesel sep
tembril avatakse Keila vallas 
koguni kaks kooli.
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